
 
 

Hírlevél 9. 

Nyilatkozatok a második kör után- Folytatás 

Dékány Sándor, Hegede Tamás (Citroen C2 VTS): „Jól éreztük magunkat, az első 

gyorson eltoltunk egy lassítót, de ez szerencsére nem okozott nagy problémát, 

viszont egy apró műszaki hiba hátráltatott. A benzintankban a bal kanyarokban 

annyira elbillen a benzin, hogy állandóan ledadog a motor. A bal kanyarokban 

lassabban tudunk menni, amire sajnos nem találunk megoldást.” 

Molnár Zoltán, Nagy Péter (Lada 21074): „Szuper volt, most kipróbáltuk az új 

Hankook gumikat, ami nagyon tetszett. Próbáltunk még egy kicsit gyorsulni, de az 

utolsó Árpádtetőn már néhol soknak tűnt, az A csoport harmadikjaként jöttünk és az 

A/6-ot vezetjük. Beosztjuk az autót, mert a tegnapi prológon lefogaztuk a difit.” 

Farnadi Ágnes, Jánosi Péter (Suzuki Swift): „Nagyon tetszik, azt hittem esetlenebbül 

sikerül. Nem azt mondom, hogy jól megyünk, de alakul. Az Árpádtető innen a bal 

oldalról jobbnak tűnik. Nincs kategóriánk nem tudjuk kihez kell mérni magunkat, 

időket sem tudunk nézni.” 

Tajmel Tibor, Bakai Renáta (BMW E36 M3): „Nagyon jól alakulnak a dolgok, a 

második körben is sikerült javítanunk. Nincs semmilyen problémánk, Reni nagyon 

ügyes, jól diktál. Most megyünk együtt először, és gyorsan meglett az összhang, nem 

hibázik sehol.” 

Forgács László, Szabó Krisztián (BMW E36): „Az első szakaszt elóvatoskodtuk, a többi 

jól ment. Az autó is jól viselkedik és mi is jól érezzük magunkat az ismeretlen 

szakaszokon. Most megyünk itt először, nagyon tetszik, igazi rali pálya.” 

Nagy Péter, Gonda Dániel (Peugeot 205 GTI): „Most vagyunk azon a helyen, amire 

számítottunk, ez a realitás. Három-négy BMW van előttünk, Hetvehelyen nagy a 

végsebesség, amin nem tudunk hozzájuk képest gyorsan menni, az Árpádtető 

szorosabb. Megy az adok-kapok, de hosszú még a nap.” 


